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Dagsorden til bestyrelsesmødet mandag d. 24. august kl. 17.00 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Forslag om, at regnskabspunktet bliver lavet om til høring omkring 

budgettet – det er vedtaget og resten er godkendt.  

 

2. Regnskab, bilag udleveres og skoleleder orienterer (næste møde) 

Høring ang. budget 2021 

Forslag om nyt tag til skolen – vi bakker op om forslaget, det er dog vigtigt, at der tages 

højde for, at der er undervisning på matriklen. Vigtigt at få sagt, at noget af loftet har 

været faldet ned.  

Tallene for demografi ser ikke så godt ud for vores vedkommende, vi er dog nysgerrige på, 

hvordan tallene er fremkommet. Vi undrer os over, at vi rammes så hårdt, når vi havde en 

forventning om, at den nye ressourcetildelingsmodel ville tilgodese os. Det vil have en 

mærkbar konsekvens, hvis tallene holder.  

Inklusionspuljen vil blive besparet med 5 mio.  

Lærernes undervisningstid på 760 timer, her vil man lade pengene blive ude til et fagligt 

løft.  

Annette skal til møde omkring budgettet i morgen og dykker efterfølgende ned i det og 

vender tilbage med udkast, som vi skal kommentere.  

 

Til budget 2022 skal vi huske at have et udefrakommende ønske om økonomi til asfalt, vi 

inviterer en med fra teamejendom. Malene laver en invitation.  

 

Regnskab: Vi disponerer stadig med et merforbrug på 400.000 kr., og det ser ud til, at det 

holder.  

 

3. Gensidig orientering 

- formand 

Formændene er inviteret til møde med Børne og familieudvalget ang. nyt projekt om 

strategi for skolerne, hvor der blev valgt to repræsentanter (Høng og Tømmerup) fra 

bestyrelserne til at sidde med i styregruppen.  

 

- skoleleder 

Samarbejde med tennisklubben for 3. klasses elever og nogle elever fra inklusionscenteret.  

Computere er indkøbt, og der er, med de elever der har egne devices med, computer i 

klasserne, så alle har en til rådighed i timerne fra 4. klasse og op efter.  

Sfo: der er ansættelsessamtaler på torsdag, vi modtog 78 ansøgninger. Vi skal have 

informationer ud omkring, hvad der skal ske med klubbørnene. Annette sender tallet for 

indskrevne børn i klubben til orientering til bestyrelsesmedlemmerne (gerne på 

klassebasis). Der er behov for en tilbagemelding til bestyrelsen omkring en plan.  

Vi er stadig under tilsyn af undervisningsministeriet, drøftelse omkring brug af ugeplan, 

lektier mm.  

 

 

DATO 

14. august 

2020 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Annette Bønlykke 

Gørlev Skole og Sejerø Skole og Børnehus 

Telefon, direkte: 58 85 51 86 

Kalundborg Kommune 

Kalundborgvej 8 

4281 Gørlev 
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- medarbejderrepræsentanter 

Lærerne er spændt for. Vi er kede af vores udendørsarealer samt toiletforhold for 

personalet. Vi har gennemgået trivselsmålingerne fra sidste år.  

Vi har fået en ny møderække, hvor vi skal arbejde i pædagogisklæringsfællesskaber.  

 

- forældrerepræsentanter 

Bestyrelsen er kede af, hvordan det ydre ser ud.  

 

4. Årshjul udarbejdes for 2020/2021 

Udskydes til næste gang.  

 

5. Covid-19, drøftelse af situationen 

Udskydes til næste gang. 

 

6. Aula, drøftelse af opstart på skoleåret 

Det har ikke været lige trygt at starte på skolen for 0. kl., der har manglet informationer 

omkring det praktiske. Der har ikke været så god kommunikation mellem sfo og skolen. 

Forslag om en velkomst-folder.  

 

7. Principper, revidering af ordensregler 

Udskydes til næste gang. 

 

8. Evt.  

Princip for it? hvad anbefaler vi – vi skal have fat i it-afdelingen mht., hvad der vil være 

godt.   

 


